



## 扶康會四十五周年誌慶閉幕禮 暨 《藝與夢飛行 2022：快樂藝術家》

### Closing Ceremony of Fu Hong Society 45<sup>th</sup> Anniversary Celebration cum “Flying Dreams, Flying Colours 2022 : Happy Artists” Exhibition

四十五周年誌慶壓軸活動於 2022 年 11 月 18 日至 20 日，假觀塘發現號順利舉行，一連三日的活動合共有近 1,300 多人參加。活動包括閉幕典禮、展能藝術家的藝術作品展覽及藝術體驗坊，提供機會讓公眾人士對殘疾人士的多元潛能有更深的了解和認同。閉幕禮當日，本會十分榮幸邀得觀塘區議會主席柯創盛議員，MH、社會福利署助理署長（康復及醫務社會服務）葉巧瑜女士、扶康會董事局主席林小玲女士，MH 及扶康會四十五周年誌慶專責籌委會主席錢國強先生擔任主禮嘉賓。

精神康復服務「扶合你大樂隊」於閉幕禮表演，一班來自天水圍地區支援中心和社區精神健康服務的服務使用者演唱並用樂器奏出《陪著你走》，同時，怡諾及思諾成人訓練中心的院友亦透過預錄片段，參與當日的演出。

三日的藝術展覽共展出 110 件藝術作品，包括平面視覺藝術及立體裝置創作。來自本會 19 個服務單位，接近 200 名展能藝術家參與今次的藝術創作。展場內，有精神復元人士擔任導賞員，帶領參觀人士走入展能藝術家的夢想空間，了解他們的感受和想法。大部份參觀人士對是次展覽都表示十分欣賞和難忘。

The grand finale of the FHS 45<sup>th</sup> anniversary celebration was successfully held from 18-20 November, 2022 at VESSEL in Kwun Tong, with over 1,300 participants in the three-day event. The event included a closing ceremony, an art exhibition of our artists with disabilities, and art workshops, providing an opportunity for the public to gain a deeper understanding and recognition of the diverse capabilities of persons with disabilities. For the closing ceremony, the Society was extremely honoured to have the following guests of honour: Mr. OR Chong Shing Wilson, MH, Chairman of Kwun Tong District Council, Miss YIP Hau Yu Hannah, Assistant Director of the Social Welfare Department (Rehabilitation and Medical Social Services), Ms. LAM Siu Ling, MH, Chairman of the Society's Council, and Mr. CHIEN Kwok Keung Kenny, Chairman of the Task Force on Celebration of FHS 45<sup>th</sup> Anniversary.

“Full Band” of mental health services performed at the closing ceremony, the service users from Tin Shui Wai District Support Centre and Community Mental Health Services delivered a vocal and instrumental performance of “Every Step You Take”. The residents of Si Lok and Yi Lok Adult Training Centre also participated in the performance through pre-recorded clips.

A total of 110 artworks, which included 2D visual art and 3D installation art pieces, were shown in the three-day art exhibition. Nearly 200 artists with disabilities hailing from 19 of the society's service units offered arts creations for the exhibition. During the exhibition, persons in psychiatric recovery acted as tour guides who lead visitors into the dream spaces of artists with disabilities to understand their thoughts and feelings. Most visitors expressed that the exhibition was both a rewarding and unforgettable experience.

